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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over reductie van de
order voor griepvaccins. (Ingezonden
18 januari 2010)

1
Is het bericht waar dat Nederland niet
aanstuurt op reductie van de bestelde
griepvaccins H1N1?1

2
Welke landen in Europa hebben wel
reductie van het aantal bestelde
griepvaccins geregeld, en in welke
mate?

3
Welke argumenten zijn er om te
besluiten het oorspronkelijke aantal
van 17 miljoen vaccins te handhaven,
gezien de ontwikkeling van influenza
H1N1 in Nederland?

4
Is het bericht waar dat deze
17 miljoen vaccins overtollig zijn en
dat 2 miljoen al eerder aangekochte
doses ook overtollig zijn?

5
Worden de overtollige doses
doorverkocht? Zo ja, aan wie en in
welk stadium verkeren de
onderhandelingen daarover?

6
Is besloten niet om reductie van de
oorspronkelijke order te verzoeken
omdat er van uitgegaan wordt dat de

vaccins wel doorverkocht kunnen
worden? Worden de vaccins
doorverkocht voor de aankoopprijs?
Zo nee, hoeveel lager ligt de
doorverkoopprijs?

7
Kan aangegeven worden in welke
orde van grootte het bedrag ligt dat
met deze 19 miljoen overtollige
vaccins is gemoeid?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Agema (PVV), ingezonden 14 januari
2010 (vraagnummer 2010Z00608).

1 Het Financieele Dagblad, 13 januari 2010.

Antwoord

Antwoord van minister Klink
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport)
(ontvangen 8 maart 2010)

1
Nee.

2
Duitsland heeft inmiddels hun
bestelling bij GSK met 30 procent
kunnen reduceren tot 34 miljoen
doses. België, Frankrijk,
Groot-Brittanië en Nederland zijn ook
aan het onderhandelen met GSK.

3
Er zijn 10,6 miljoen vaccins ingezet
voor de vaccinatie van mensen die op
basis van medisch inhoudelijke
argumenten in aanmerking kwamen.

Tevens zijn er 110.500 doses geleverd
aan de Nederlandse Antillen en
Aruba, 21.300 aan militairen op
ernstmissies en wordt er een buffer
van 2,2 miljoen vaccins
aangehouden. De overige vaccins zal
ik, gebaseerd op de afwezigheid van
gezondheidswinst en het
ondergeschikt zijn van economische
belangen, niet inzetten voor de
Nederlandse bevolking. De
onderhandelingen voor afbestelling
en doorverkoop van de niet gebruikte
vaccins lopen nog.

4
Zie antwoord vraag 3, Aanhangsel
Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 1799.

5
De onderhandelingen met
geïnteresseerde landen, over verkoop
van de niet gebruikte vaccins in
Nederland, bevinden zich in
verschillende stadia. Ik zal u hier
binnenkort separaat over informeren.

6
Sinds het laatste advies van de
Gezondheidsraad van 9 november
2009 wordt er onderhandeld met GSK
en Novartis over een reductie van de
bestelde vaccins. Gelijktijdig vinden
er onderhandelingen met landen
plaats over de verkoop. Zoals ik heb
laten weten in mijn brief van 18 juni
(PG/CI-2.938.672), zullen de vaccins in
principe worden doorverkocht tegen
kostprijs.
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7
Ik doe geen uitspraken over de prijs
van vaccins. In mijn brief van
13 januari 2010 (vertrouwelijkheid
prijs griepvaccins) heb ik geschreven
dat ik in overleg ben met de
fabrikanten in hoeverre zij bereid zijn
om de contracten zodanig te
veranderen dat hier wel openheid
over gegeven kan worden. Op
16 maart zal ik uw Kamer in een
besloten gesprek nader hierover
informeren.
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